
Zápis  ze schůze  finaněního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi

Termín  jednání:

Pondělí  25. 11. 2019  v 15,30  hod.

Místo  jednání:

Městský  úřad  59, Soběslav  -  zasedací  místnost

Přítomni:  Ing.  JiM Klíi'na,  Mgr.  Alena  Krejčová,  Ing.  Zina  Petrásková,  Ing.  Petr  Král,  Mgr.  Milan  Dančišin

Omluyeni:

Přizváni:  Bc.  Zuzana  Schejbalová,  Ing.  Radek  Bryll

Program  jednání:

1.  ZměnarozpočtuměstaSoběs1avinarok2019-RozpočtovéopatřeníZMč.4/2019

2. Návrh  rozpočtu  na rok  2020

3. Prohlídka  nově  rekonstruované  budovy  č.p. 1

4. Různé

Dle  dohody  na začátku  jednání  byl  bod.  č. 3 uskutečněn  jako  první  v pořadí.

Průběh  jednání:

l.  Změna  rozpočtu  města  Soběslavi  na rok  2019  -  Rozpoětové  opatření  ZM  ě. 4/2019

Tajemnice  výboru  seznámila  členy  výboru  s obsahem  rozpočtové  změny  č. ZM  4/2019  rozpočtu  města

Soběslavi  na rok  2019.  Rozpočtovým  opatřeníi'n  se snižuje  objei'n  příjinů  města  o 9.595.096,35  Kč  a na

straněvýdajůo12.161.933,-Kč.  Znavrženéhorozpočtovéhoopatřenívznikápřebytekvevýši2.566.836,65

Kč,  který  snďží roční  plánovaný  schodek  a čerpání  rezervy  na běžných  účtech  i'něsta. Po provedených

úpravácli  dosáhne  objei'n  rozpočtových  příjmů  iněsta  vroce  2019 částky  200.511.090,62  Kč, výdajů

242.005.163,23  Kč  a na financování  bude  použito  41.494.072,61  Kč  z rezervy  na běžných  účtech.

Rozpočtové  opatření  ZM  č. 4/2019  ve fori'ně  tabulky  s koi'nentářem  je  součástí  tohoto  zápisu.

Usnesení:

Finanční  výbor  jednohlasně  doporučuje  Zastupitelstvu  města  Soběslavi  schválit  změnu  rozpočtu

města  -  rozpočtové  opatření  ZM  č. 4/2019  v předloženém  znění.

2.  Návrh  rozpoětu  města  Soběslavi  na rok  2020

Návrh  rozpočtu  města  Soběslavi  na rok  2020  je  navržen  jako  schodkový,  celkové  příji'ny  dosáhnou

předpokládané  částky  167.832.033,-Kč  a výdaje  předpokládané  částky  177.254.283,-Kč.  Plánovaný  schodek

ve výši  9.422.250,-Kč  bude  pokryt  z rezervy  na běžných  účtech  města.  V  příjmové  části  rozpočtu  jsou

uvedeny  pouze  některé  z pravidelně  se opakujících  dotací  (Souhrn  dotační  vztah),  popř.  dotací,  na které  již



město  obdrželo  rozhodnutí  a jsou  v režii'nu  proplacení  ex post  (po dokončení  a vyúčtování  projektu).  Další

případné  dotační  tituly  např.  na soc. práci,  na SPOD  (Sociálně  právní  ochranu  dětí),  na náhradní  rodiru"iou

péči,  na regeneraci  MPZ  budou  do rozpočtu  zahnnovány  průběži'iě  po obdržei'if  příslušných  rozhodnutí  a

smluv.  Výdajová  část  rozpočm  obsahuje  jednak  provozní  náklady  potřebné  pro chod  iněsta  včetně  zřízených

příspěvkových  organizací  a jednak  plánované  investiční  projekty,  které  budou  v roce  2020  realizovány.

Během  diskuze  k návrhu  rozpočtu  i'něsta  Soběslavi  na rok  2020  se členové  seznámili  s obsahein  návrhu

rozpočtu,  byli  seznámeni  předevšíi'n  s finančně  objeinnějšíini  plánovanými  investičními  akceini  na rok  2020

jako  jsou  výstavba  bruslařské  dráhy  v lokalitě  za řekou  u plovárny,  výkup  pozernků  u bývalého  areálu

Hedva,  úprava  prostor  před  Gyinnáziei'n  a školou  E. Beneše  nebo  pokračující  akce  z letošního  roku

Zateplení  a oprava  101-104  na nái'n. Republiky,  výstavba  vodovodu  a chodníků  v ulici  K  Sedlečku.

V  souladu  s Fg 5 odst.  3 zákona  č. 23/2017  Sb. o pravidlecli  rozpočtové  odpovědnosti  je  k návrhu  rozpočtu

města  Soběslavi  na rok  2020  připojena  příloha  -  infori'nace  o schváleném  rozpočtu  na rok  2019  a jeho

očekávanéi'n  plnění.

Návrli  rozpočtu  iněsta  Soběslavi  na rok  2020  včetně  pMloh  na vědomí  je součástí  tohoto  zápisu.

Při  hlasování  k usnesenf  se I člen  zdržel  hlasovaní,  z důvodu  toho,  že nesouhlasí  s postupem  při  sestavování

rozpočtu  a z důvodu  toho,  že část rozpočtu  není  participativní  pro  občany  města.  Měla  by  být  snaha  pro

možné  sestavování  rozpočtu  ve společném  jednání  se zástupci  politických  stran  z řad  zastupitelů  odvíjející

se od plánu  rozvoje  města,  na který  navazuje  střednědobý  výhled  rozpočtu  a následně  rozpočty  pro

jednotlivé  roky,  s participativní  částí  výdajů  dle  návrhů  občanů  města.

Hlasování  členů  bylo  4 pro,  l se zdržel.

Usnesení:

Finanční  výbor  doporučuje  Zastupitelstvu  města  Soběslavi  schválit  rozpočet  města  na rok  2020

v předloženém  znění.

3. Prohlídka  nově  rekonstruované  budovy  č.p.  l

Členové finančního  výboru  byli  provedeni  po nově  zrekonstruované  budově  bývalé  radnice  č.p. 1 na nái'něstí

Republiky.  Tajemník  Městského  úřadu  v Soběslavi,  který  byl  přizván  pouze  pro  tento  bod  prograi'nu,

provedl  členy  po celé  budově  vč. nově  vybudovaného  Infon'načního  centra,  nové  obřadní  síně,  nového  sálu

pro  jednání  zastupitelstva  i'něsta  či Rodičovského  centra  Sobík  a dalšího  zázei'ní  budovy.  Rekonstrukce

budovy  byla  členy  výboru  hodnocena  velmi  kladně.  Za obďobí  od začátku  rekonstrukce  v roce  2017  ke dni

31. 10. 2019  je  částka  na rekonstrukci  budovy  vyčíslena  na 17.825.982,50  Kč.

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

4. Různé

V  bodu  Různé  se členové  výboru  vrátili  k diskusi  ohledně  Jednacího  řádu  výborů.  Předseda  výboiu

okomentoval  vývoj  okolo  poslední  schůzky  ze dne  22. IO. 2019,  kde  byl  jednací  řád  projednáván

v kooperaci  s Kontrolníin  výborein  a předkladateli  návrhu.  Návrh  jednacího  řádu  zaslal  k projednání

předsedům  Osadních  výborů.  Od  předsedkyně  Osadního  výboru  Nedvědice  obdržel  souhlasné  stanovisko



s Jednacím  řádei'n  a od  předsedy  Osadrrího  výboru  Chlebov  zatíi'n  žádné  stanovisko  neobdržel.  V  diskuzi

byli  projednávány  možnosti  jak  Jednací  řád  výborů  zavést.  Jelikož  se členové  FV  stále  shodujína  zavedení

Jednacího  řádu,  na  rozdíl  od  členů  Kontrolnílio  výboru,  kde  se nejprve  na zavedení  Jednacího  řádu  shodli,

nyní  se situace  vyvíjí  a konečné  stanovisko  kontrolního  výboru  zatíin  není  znái'no.  Pro  zavedení  se nabízí

dvě  i'nožnosti:  Finanční  výbor  si jednací  řád  svým  hlasováníi'n  schválí  a bude  infon'novat  zastupitelstvo

města  o jeho  schválei'ií,  nebo  jej  předloží  zastupitelstvu  ke schválei'ií.

Při  hlasování  by1i2  členové  pro  předložení  na následujícíi'n  zastupitelstvu  dne  18.  12.  2019,  a 3 členové  až

dle  toho  jaké  bude  stanovisko  od  Kontrolního  výboru.

Usnesení:

Finanční  výbor  vyčká  s rozhodnutím  o zavedení  Jednacího  řádu  výborů  na  příští  řádné  zasedání

finančního  výboru.

Dále  v bodu  různé  navrhl  pan  Král,  zda  by  se město  Soběslav  neinělo  stát  členein  spolku  Otevřené  město  a

zda  by  se i'něsto  nemělo  zapojit  do prograi'nu  Cityvizor,  který  přehledně  zobrazuje  rozpočet  na straně  příji'nů

a výdajů,  jeho  plnění  a vazby  jednotlivých  faktur.

Jednání  skončilo:  v 18,00  hodin

Zapsala:  dne 29. 11. 2019

Bc.  Zuzana  Schejbalová

Ověřil:  dne 29. l1.  2019

Ing.  Jiří  Iaíi'na


